

Sometime prostitute Noelle (Emily Hampshire) is desperate for cash and a fix after three months of parole-enforced abstinence. She's meeting a john who likes to watch her with someone else, but all her usual partners are busy. When her long-lost brother (Jacob Tierney) shows up, Noelle gets to thinking... A potent drama that explores the many manifestations of love and the impossibility of moral certainties through the inventive use of split-screen. Adapted from Tom Walmsley's play.

L'ancienne prostituée Noelle (Emily Hampshire) est désespérément en manque d'argent et d'un fixe, après les trois mois d'abstinence imposés par sa libération conditionnelle. Elle doit rencontrer un client qui aime la voir baiser avec quelqu'un d'autre, mais tous ses partenaires habituels sont occupés. Son frère (Jacob Tierney), depuis longtemps disparu, se présente. Noelle se met à réfléchir... Un drame puissant qui, en se servant de façon créative d'un écran partagé, traite des nombreuses manifestations de l'amour et de l'impossibilité des certitudes morales. D'après la pièce de Tom Walmsley.

FOREIGN SALES AGENT/VENTES À L'ÉTRANGER Spank Films, 53 Ontario Street, 2nd Floor, Toronto ON M5A 2V1 Canada. T (416) 532 2213 F (416) 531 5378 anna@spankfilm.com